
Protokół Nr XXVII 

 

z XXVII sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 1 grudnia 2004 r. 

w Gimnazjum w Piątkowisku. 

 
 
 
 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 11,00. 
 
 
Na ustawowy skład Rady Gminy Pabianice 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych. 
Skład Rady przedstawia się następująco: 
 
 

1. Banaczek Mirosław 
2. Figiel Roman  
3. Gąsiorek Krzysztof 
4. Gryska Marek 
5. Kalinowski Henryk 
6. Kasperska Zdzisława  
7. Kelnerowski Józef 
8. Kraska Zygmunt 
9. Marchewka Stefan 
10. Muszczak Danuta  
11. Muszczak Marek 
12. Pielużek Bożena  
13. Stasiak Zbigniew 
14. Sulej Grzegorz 
15. Szafrański Henryk 
 
Lista obecności radnych stanowi zał nr 1 do niniejszego protokołu. 
W sesji uczestniczyli zaproszeni goście radny Powiatu Pabianickiego R. Kraska, Prezes 
Związku Nauczycielstwa Polskiego U. Kolanek, dyrektorzy szkół Gminy Pabianice na 
czele z dyrektorem Gimnazjum M. Młynarczykiem, który pełnił rolę gospodarza XXVII 
sesji Rady Gminy, inspektor ds. oświaty  A. Roszko ,Rada Pedagogiczną Gimnazjum w 
Piątkowisku z przedstawicielami  Samorządów Uczniowskich, Przewodnicząca Rady 
Rodziców H. Figiel, Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Bychlewie wraz z 
pracownikami bibliotek, W –ce Przewodnicząca Gminnej Rady Kobiet  Z. Grelus wraz z 
przedstawicielkami Kół Gospodyń Wiejskich z terenu Gminy Pabianice, Wójt Gminy 
Pabianice H. Gajda, W-ce Wójt E. Adamczyk, Sekretarz Urzędu Gminy J. Słubik, 
Skarbnik Gminy Pabianice M. Nowicka, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej M. Mielczarek, Radca Prawny Urzędu E. Janio, inspektor ds. kultury w 
Gminie Pabianice M. Wieczorek oraz sołtysi Gminy Pabianice, których skład osobowy 
przedstawia się następująco / lista obecności zał. nr 2 do niniejszego protokołu/. 

 
Lp. Imię i nazwisko reprezentowane sołectwo 
1. Eugeniusz Forc Bychlew 
2. Fater Bożena  Gorzew, Okołowice 
3. Sulej Grzegorz Górka Pabianicka  



4. Szafran Janina  Hermanów 
5.    Szafrański Henryk  Jadwinin, Władysławów 
6.     Owczarek Teresa Janowice, Wysieradz,Huta 

Janowska 
7. Komorowski Wiktor Konin, Majówka  
8. Madaj Stefan Kudrowice 
9. Szczesik Andrzej Piatkowisko 
10 Burda Józef Pawlikowice 
11. Nowak Mirosław Rydzyny 
12. Lewandowski Wacław Petrykozy 
13. Rychłowska Cecylia Szynkielew 
14. Kowal Mariola  Świątniki 
15. Baran Andrzej Terenin 
16. Szczerkowski 

Krzysztof 
 Żytowice 

17. Pietrasiak 
Tadeusz  

 Wola Żytowska  

18. Urbańska Mariola  Porszewice 
 
 
 
 
Ad. pkt. 1.  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pabianice, powitał wszystkich 
przybyłych i przedłożył proponowany porządek dzienny obrad XXVII sesji Rady Gminy. 
 
Ad.pkt. 2.  
 
Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperska , która przedstawiła wniosek 
Komisji Rewizyjnej dot. zdjęcia z porządku obrad XXVII sesji Rady Gminy w pkt. 13 ppkt. 
g/  tj. projektu uchwały w sprawie   zmiany Regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za 

warunki pracy, sposobu obliczania wynagradzania za godziny ponad wymiarowe i 

godziny zastępstw, zasady podziału specjalnego funduszu nagród oraz wysokości 

szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego dla 

nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i Gimnazjum prowadzonych przez 

Gminę Pabianice. Wniosek Komisji w załączeniu do niniejszego protokołu zał. nr 3  i 

przedstawia się następująco: 

 

„Komisja Rewizyjna poparła wniosek Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej 
wypracowany do projektu uchwały w sprawie  zmiany Regulaminu określającego wysokość 
oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za 
warunki pracy, sposobu obliczania wynagradzania za godziny ponad wymiarowe i godziny 
zastępstw, zasady podziału specjalnego funduszu nagród oraz wysokości szczegółowych 
zasad przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w 
przedszkolach, szkołach i Gimnazjum prowadzonych przez Gminę Pabianice Komisja po 
zapoznaniu się z opinią Związku Nauczycielstwa Polskiego wymaganej do powyższego 
projektu uchwały wnioskuje, aby upoważnić Wójta Gminy do prowadzenia negocjacji z 
dyrektorami szkół oraz przedstawicielami Związku Nauczycielstwa Polskiego 
reprezentującymi nauczycieli w kwestii uregulowania wynagrodzenia na rok 2005 dla  
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nauczycieli  i przedłożenie regulaminu do końca grudnia 2004 wraz z proponowanymi 
stawkami  
poszerzając go   zapis, aby  skład  osobowy, z którym Wójt Gminy będzie negocjował 
rozszerzyć o osobę radnego z tej  grupy, która była inicjatorami wniosku wprowadzenia do 
porządku obrad XXVII sesji powyższego projektu uchwały”. 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska przedstawił 
wniosek z Komisji Gospodarczo-Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska, który również 
jest za zdjęciem z porządku obrad XXVII powyższego projektu uchwały. 
Wniosek stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu i przedstawia się następująco:  
 
„Analizując uchwałę  w sprawie  zmiany Regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 
pracy, sposobu obliczania wynagradzania za godziny ponad wymiarowe i godziny zastępstw, 
zasady podziału specjalnego funduszu nagród oraz wysokości szczegółowych zasad 
przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w 
przedszkolach, szkołach i Gimnazjum prowadzonych przez Gminę Pabianice  
Komisja po zapoznaniu się z opinią Związku Nauczycielstwa Polskiego wymaganej do 
powyższego projektu uchwały wnosi o zmianę  terminu wprowadzenia tego projektu na 
sesję”.  
 

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Społecznej i Organizacyjnej w imieniu Komisji, 
której przewodniczy także przedłożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad dzisiejszej sesji 
powyższego projektu uchwały.  
Wniosek stanowi zał. nr 5 do projektu chwały. Jego treść przedstawia się następująco: 
 

„Komisja analizując uchwałę  w sprawie  zmiany Regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 
pracy, sposobu obliczania wynagradzania za godziny ponad wymiarowe i godziny zastępstw, 
zasady podziału specjalnego funduszu nagród oraz wysokości szczegółowych zasad 
przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w 
przedszkolach, szkołach i Gimnazjum prowadzonych przez Gminę Pabianice Komisja po 
zapoznaniu się z opinią Związku Nauczycielstwa Polskiego wymaganej do powyższego 
projektu uchwały wnioskuje, aby upoważnić Wójta Gminy do prowadzenia negocjacji z 
dyrektorami szkół oraz przedstawicielami Związku Nauczycielstwa Polskiego 
reprezentującymi nauczycieli w kwestii uregulowania wynagrodzenia na rok 2005 dla 
nauczycieli  i przedłożenie regulaminu do końca grudnia 2004 wraz z proponowanymi 
stawkami ”. 
 
W związku z powyższymi wnioskami Przewodniczący Rady poddał projekt porządku obrad 
XXVII sesji Rady Gminy z proponowana zmianą do głosowania, w wyniku, którego za 
przyjęciem porządku obrad ze zmianą tj. zdjęcie z porządku obrad w pkt. 13 ppkt g Rada 
opowiedziała się jednogłośnie.  
 
Porządek Obrad XXVII sesji przedkłada się następująco i stanowi zał. nr 6 do niniejszego 
protokołu : 
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1. Otwarcie obrad  XXVII sesji. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z  XXV  sesji Rady Gminy. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Informacja Wójta Gminy  o pracy między sesjami.  
6. Informacja Przewodniczących Komisji  o pracy między sesjami. 
7. Ocena stanu rozwoju kultury na tle realizacji przyjętego przez Radę Gminy w 2003 r. 

Programu Rozwoju Kultury w Gminie Pabianice do 2006 r. 
Stan czytelnictwa w Gminie Pabianice na tle posiadanej bazy bibliotekarskiej. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Gimnazjum w Piątkowisku imienia Adama  
Mickiewicza” 

9. Wręczenie stypendiów dla najzdolniejszych uczniów w gminie Pabianice. 
10. Okolicznościowe wystepy młodzieży szkolnej z okazji nadania imienia Gimnazjum  
11. Przerwa. 
12.. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji. 
13. Podjęcie uchwał w sprawach : 

      a/ ustalenia stawek podatku od  nieruchomości na 2005 r.  
            b/ określenia stawek podatku od środków transportowych na 2005 r.  
            c/ ustalenia wysokości stawki podatku od posiadania psów na 2005 r.  

     d/ określenia zwolnień w podatkach lokalnych na 2005 rok  
     e/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2004 rok.  
     f/ ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii  
       zaszeregowania oraz ustalenia wartości jednego punktu w złotych stanowiących  
      składniki stawek wynagrodzenia dla pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy  
      Społecznej w Pabianicach  

  14. Interpelacje i zapytania. 
  15.  Wolne wnioski i sprawy różne. 
  16. Odczytanie i przyjęcie wniosków złożonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 
  17. Zamknięcie obrad sesji.  
    
 
 

Ad. pkt. 3. 

 

Protokół z XXV został  przyjęty przez Radę bez uwag i poprawek  w głosowaniu 
jednomyślnie. 
 
Ad. pkt. 4.  
 
 
Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano radnego M. Muszczaka i radną B. Pielużek. 
Skład Komisji został zatwierdzony w głosowaniu jednogłośnie.  
 
Ad. pkt. 5.  
 
Wójt Gminy przedłożył  informację o pracy między sesjami.  
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Informacja stanowi zał. nr 7 do protokołu.  
 
Informacja została przyjęta przez Radę do akceptującej wiadomości. 
 
Ad. pkt. 6. 
 
Przewodniczący poszczególnych Komisji przedłożyli informację o pracy Komisji między 
sesjami : 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperska poinformowała, że Komisja Rewizyjna 
między sesjami odbyła 2 posiedzenia, Na pierwszych z nich dokonała objazdu gminy 
kontrolując  realizacje inwestycji drogowych finansowanych z budżetu gminy. 
natomiast na drugim posiedzeniu Komisja omówiła spostrzeżenia pokontrolne i 
przeprowadziła kontrole wybranej inwestycji drogowej – remont drogi dojazdowej do PDDZ 
w Porszewicach, omówiła także materiały na XXVII sesję Rady Gminy.  
 
Przewodniczący Komisji Samorządowo- Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski 
poinformował o pracy Komisji, której przewodniczy. Komisja odbyła między sesjami 1 
posiedzenie, na którym dokonała analizy i zaopiniowania informacje na dzisiejszą sesję Rady 
Gminy dot. stanu rozwoju kultury na tle realizacji przyjętego przez Radę Gminy w 2003 r. 
Programu Rozwoju Kultury w Gminie Pabianice do 2006 oraz stanu czytelnictwa w Gminie 
na tle posiadanej bazy bibliotekarskiej. Komisja, zapoznała się także i zaopiniowała projekty 
uchwał będące między innymi przedmiotem obrad XXVII sesji Rady Gminy.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo- Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska  również 
złożył informację  o pracy Komisji od ostatniej sesji. 
Komisja zapoznała się i wypracowała opinię do materiałów na XXVII sesję Rady Gminy, 
oceniła stan przygotowań Gminy do zimy z uwzględnieniem gotowości do odśnieżania dróg 
oraz opracowała plan pracy na rok 2005. 
 
Przewodniczący Rady S. Marchewka  zabierając głos poinformował o swojej działalności, a 
między innymi, o uczestnictwie  w życiu społeczno- gospodarczym i politycznym  gminy. 
Zaakcentował, że miał możliwość obejrzeć ogromny dorobek w zakresie twórczości 
kulturalnej w gminie, uczestniczył w odbiorze rozwiązywania problemów grzewczych w OSP 
w Pawlikowicach, wyjeżdżał też w teren w celu rozwiązywania spraw w terenie Gminy np. 
Janowice  sprawy dot. zagospodarowania obiektu na cele rekreacji i sportu, Gorzew – sprawy 
dot. budowy chodnika.  
 
Ad. pkt.7.  
 
 
Informację na temat  stanu rozwoju kultury w gminie Pabianice  na tle realizacji przyjętego 
przez Radę Gminy w 2003 roku Programu Rozwoju Kultury w Gminie Pabianice do 2006 
roku przedłożył inspektor ds. kultury M. Wieczorek. 
 
Informacja stanowi pisemny załącznik pisemny nr do protokołu. 
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Informacje na temat stanu czytelnictwa w Gminie Pabianice na tle posiadanej bazy 
bibliotekarskiej przedłożyła  Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Bychlewie A. Pluta. 
 
Informacja pisemna w powyższej sprawie również znajduje się w załączeniu do niniejszego 
protokołu.  
 
W dyskusji głos zabrał Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej 
H. Kalinowski,  w imieniu Komisji złożył  podziękowanie za realizację Programu Kultury w 
Gminie Pabianice wszystkim ludziom, którzy pracują na rzecz kultury w Gminie: 
inspektorowi M. Wieczorkowi za wzorowe przygotowanie informacji na dzisiejszą  sesję, 
sprawowanie właściwej opieki i koordynowane sprawami kultury, złożył także 
podziękowanie dla KGW, Gminnej Orkiestry  Dętej i wszystkim, którzy działają na rzecz 
rozwoju kultury w naszej Gminie.  
 
Radna  D. Muszczak w swoim wystąpieniu także złożyła podziękowanie dla wszystkich ludzi, 
którzy są zaangażowani w sprawy kultury, wyrażając jednocześnie aby pozostać na tym 
poziomie rozwoju jaki w tej chwili posiadamy w tej dziedzinie, a także  doskonaląc go. 
 
 
Przewodniczący Rady S. Marchewka zabierając głos powiedział, że: 
 

- kultura w Gminie Pabianice sukcesywnie rozwija się, jest wzbogacana i 
skorelowana z placówkami oświaty, LZS KGW, OSP, Gminną Orkiestrą Dętą.  

- wnioski nasuwające się takie: w dalszym ciągu doskonalić realizację programu 
kultury, doskonalić możliwości realizacji twórczości ludowej  

- rozszerzać bazę działalności kulturalnej o bazę OSP / szczególnie 
wykorzystywać sale widowiskowe/  

Przewodniczący zaproponował, aby Rada Gminy upoważniła Wójta Gminy do 
rozmów z  Zarządem Gminnej  Spółdzielnia „S CH” w sprawie dotyczącej 
zagospodarowania obiektu w Woli Żytowskiej.  
Zaakcentował, że w projekcie budżetu  gminy, który radni otrzymali na dzisiejszej 
sesji do analizy są środki na remont obiektu kulturalnego w Bychlewie / GOK/  
 W swojej wypowiedzi odniósł się także do stanu bibliotek w naszej gminie, który 
jak wyraził  znacznie się poprawił. Warunki lokalowe są bardzo dobre.  
Na zakończenie  również złożył podziękowanie dla wszystkich ludzi pracujących 
w kulturze współpracujących na rzecz jej rozwoju, a także za przygotowany 
materiał w tym temacie na dzisiejszą sesję Rady Gminy, który został przyjęty 
przez Radę Gminy do akceptującej wiadomości. 

 
 

Ad. pkt. 8. 
 
Przed przystąpieniem do przedłożenia  Radzie  Gminy projektu uchwały w sprawie nadania 
Gimnazjum w Piątkowisku imienia „Adama Mickiewicza ”Przewodniczący Rady zapoznał  
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Radę z opinią wszystkich Komisji, które pozytywnie  zaopiniowały powyższy projekt 
uchwały. 
Następnie Przewodniczący Rady przedłożył i zapoznał  Radę Gminy z wszystkimi 
dokumentami, które wpłynęły do Rady Gminy  wymaganymi zgodnie z regulaminem do 
projektu uchwały w sprawie nadania imienia danej szkole:  
Są to następujące dokumenty, które stanowią załącznik nr 10 do protokołu : 

- pismo Rady Pedagogicznej, Rady Rodziców i Samorządu Uczniowskiego 
Gimnazjum w  Piątkowisku do Wójta Gminy z wnioskiem o nadanie szkole 
imienia Adama Mickiewicza, 

- pismo Rady Pedagogicznej, Gimnazjum w Piątkowisku do Rady Gminy z 
wnioskiem o nadanie szkole imienia Adama Mickiewicza, 

- pismo Samorządu Uczniowskiego Gimnazjum w Piątkowisku do Rady Gminy 
z wnioskiem o nadanie szkole imienia Adama Mickiewicza, 

- pismo Rady Pedagogicznej, Rady Rodziców, i Samorządu Uczniowskiego 
Gimnazjum w Piątkowisku do Rady Gminy z wnioskiem o nadanie imienia 
Adama Mickiewicza w/w szkole.  

- pismo Rady  Rady Rodziców  Gimnazjum w Piątkowisku do Rady Gminy z 
wnioskiem o nadanie imienia Adama Mickiewicza w/w szkole.  

- listy z podpisami  uczniów  klas Gimnazjum w Piątkowisku popierające 
wniosek Rady Pedagogicznej, aby patronem Gimnazjum w Piątkowisku był 
„Adam Mickiewicz” 

- odpowiedzi Rad Sołeckich Gminy Pabianice na wniosek, Rady Pedagogicznej  
Rady Rodziców i Samorządu Uczniowskiego w sprawie nadania imienia „ 
Adama Mickiewicza ” Gimnazjum w Piątkowisku  

- opinia Wójta Gminy Pabianice w powyższej sprawie. 
Wszystkie  opinie w powyższej sprawie są pozytywne.  
 

Następnie głos zabrał dyrektor Gimnazjum w Piątkowisku M. Młynarczyk przedstawiając 
Radzie Gminy uzasadnienie wyboru patrona szkoły „Adama Mickiewicza”. 
W dalszej kolejności Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków M. Muszczak zapoznał 
Radę Gminy z projektem uchwały w sprawie nadania  imienia „Adama Mickiewicza „ 
Gimnazjum w Piątkowisku, a Przewodniczący Rady  S. Marchewka postawił wniosek o 
przyjęcie uchwały w brzmieniu przedłożonym przez Przewodniczącego Komisji Uchwał i 
Wniosków.  
Uchwała Nr XXVII/170/2004 w sprawie nadania Gimnazjum w Piątkowisku imienia „ 
Adama Mickiewicza została podjęta w głosowaniu 15 głosami za, bez głosów przeciwnych i 
bez głosów wstrzymujących się. 
Przewodniczący Rady w imieniu Rady pogratulował wyboru patrona Gimnazjum w 
Piąkowisku, jednocześnie postawił wniosek, aby każdy radny  włożył swój dowolny wkład 
finansowy  do sztandaru dla Gimnazjum w Piątkowisku.  
 
Ad. pkt. 9. 
 
Przewodniczący Rady Gminy S. Marchewka  zabierając głos powiedział, ze po raz pierwszy 
w historii naszej gminy Rada Gminy ufundowała w budżecie gminy środki finansowe na 
stypendia dla najzdolniejszych uczniów ze  szkół naszych gmin.  
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W związku z tym na sesję przybyli  nauczyciele z grupami dzieci i młodzieży ze swoich 
szkół,  promowanych do stypendium. Dzieciom tym towarzyszyli również rodzice. 
 
Wręczania dyplomów gratulacyjnych oraz środków finansowych dokonali Wójt Gminy z 
inspektor ds. oświaty w gminie Pabianice A. Roszko.  
Lista najzdolniejszych uczniów z poszczególnych szkół, którzy otrzymali stypendium w 
załączeniu do niniejszego protokołu / zał. nr 11/.  
 
Po ceremonii wręczania stypendiów i dyplomów gratulacyjnych z tej okazji, głos zabrał 
przedstawiciel rodziców z grupy dzieci, która otrzymała stypendium – M. Madej, który w 
imieniu rodziców podziękował Radzie i Wójtowi Gminy za tak wspaniałe przedsięwzięcie, za 
to, że udało się wygospodarować środki finansowe dla zdolnych uczniów z naszych szkół , 
W swoim wystąpieniu wyraził ogromne zadowolenie z tego, że sesja ta miała miejsce właśnie 
w Gimnazjum w Piątkowisku, a także ,że szkoła ta doczekała się zaszczytu nadania jej 
imienia. 
 
Ad. pkt. 10. 
 
Młodzież  Gimnazjum w Piątkowisku zaprezentowała okolicznościowe występy artystyczne  
z okazji nadania imienia Gimnazjum imienia „ Adama Mickiewicza”. 
 
 
Ad. pkt. 11.  
Przerwa kilkuminotowa.  
 
Pkt. 12  nie był realizowany , ponieważ nie zgłoszono na poprzedniej sesji interpelacji i 
zapytań. 
 
 
Ad. pkt. 13.  
Podjęcie uchwał.  
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków M. Muszczak kolejno przedstawiał  projekty 
uchwał będące przedmiotem obrad XXVII sesji Rady Gminy. 
 
Pierwszym omawianym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie:  
ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 2005.  
 
Skarbnik Gminy Pabianice M. Nowicka zabierając głos wniosła o pisanie do wszystkich 
projektów uchwał omawianych poniżej dot. spraw budżetowych zgodnie z przepisami 
wymaganymi dyrektywy następującej treści: 
„ 1/ Niniejsza ustawa dokonuje w zakresie swojej regulacji wdrożenia następujących 
dyrektyw Wsólnot Europejskich: 
    1/ dyrektywy 92/106/EWG z dnia 7 grudnia 1992 r. w sprawie ustanowienia wspólnych 
zasad dla niektórych typów transportu kombinowanego towarów między państwami 
członkowskimi / Dz.Urz. WE L 368 z 17.12.1992 r. /, 
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2. dyrektywy 1999/62/WE z dnia 17 czerwca 1999 r. w sprawie pobierania opłat za 
użytkowanie niektórych typów infrastruktury przez pojazdy ciężarowe / Dz.Urz. WE L 187 z 
20.07.1999/ ” 
Radni wniosek zaakceptowali w głosowaniu jednomyślnie. 
 
Uchwała Nr XXVII / 171/ 2004 w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 
2005 została podjęta w głosowaniu jednomyślnie.  
 
Do projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska M. Gryska 
w imieniu Komisji wniósł wniosek aby „zgodnie z przepisami  ukazanego się  Obwieszczenia  
Ministra Finansów w sprawie  stawek od środków transportowych obowiązujących w 2005 r. 
oraz Obwieszczenia Ministra Finansów w sprawie wysokości górnych granic stawek 
kwotowych w podatkach i opłatach lokalnych  wprowadzić  zmiany  w załączniku Nr 2, w 
tabeli „cztery osie i więcej”  poz. 4   i 5 „inne systemy i zawieszenia osi jezdnych” wpisać 
kwoty minimalne 2.452.80. 
W załączniku nr 4 w tabeli „dwie osie” poz. 4  „inne systemy zawieszenia osi jezdnych” 
wpisać kwotę minimalną 1.937.76.  
W tabeli „ trzy osie ” poz. 2 „ inne systemy zawieszenia osi jezdnych wpisać kwotę 
minimalną 2.548.65. 
Po wysłuchaniu wyjaśnień Skarbnik Gminy w  powyższej sprawie uwag nie zgłoszono, w 
związku z powyższym Przewodniczący Rady S. Marchewka wnioskował o przyjęcie uchwały 
z proponowanymi zmianami i poddał projekt uchwały Nr XXVII/172/2004 w sprawie 
określenia stawek podatku od środków transportowych na 2005 r. do głosowania, w wyniku, 
którego  uchwała w powyższej sprawie została podjęta  jednogłośnie.  
 
Uchwały Nr XXVII/173/2004 w sprawie  ustalenia wysokości stawki podatku od posiadania 
psów i Nr XXVII/174/2004 w sprawie określenia zwolnień w podatkach lokalnych zostały 
podjęte  w głosowaniu przeprowadzonym odrębnie nad każdym projektem uchwały z 
wynikiem jednogłośnym dla każdej z wymienionych uchwał.  
 
Do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2004 r. Przewodniczący Komisji 
Gospodarczo- Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska poinformował, że Komisja  
 po wysłuchaniu informacji Skarbnik Gminy  w kwestii potrzeb dot. zabezpieczenia środków 
finansowych dla bibliotek  wnioskuje o zwiększenie planu wydatków na biblioteki w dz. 
kultura i ochrona dziedzictwa narodowego o kwotę 5 tys. zł.  
/ zakup komputera dla biblioteki w Bychlewie i stolików pod komputery dla biblioteki w 
Bychlewie i filii biblioteki w Piątkowisku. 
Uwag w powyższej kwestii nie zgłoszono, w związku z tym Przewodniczący Rady postawił 
wniosek o przyjęcie uchwały w powyższej sprawie wraz z zaproponowanym wnioskiem 
Komisji Gospodarczo-Finansowej Rolnej i Ochrony Środowiska i poddał uchwałę do 
głosowania, w wyniku, którego Uchwala NR XXVII/175/2004 w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Pabianice została podjęta jednogłośnie. 
Kolejnym omawianym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie: 
ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii  
zaszeregowania oraz ustalenia wartości jednego punktu w złotych stanowiących  
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składniki stawek wynagrodzenia dla pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy       
Społecznej w Pabianicach  
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperska zgłosiła wniosek w imieniu Komisji, 
której przewodniczy, że powyższy projekt uchwały nie uzyskał akceptacji Komisji 
Rewizyjnej.  
Natomiast Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska i 
Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej poinformowali, ze Komisje, którym 
przewodniczą zaopiniowały powyższy projekt uchwały pozytywnie. 
 
Radna D. Muszczak  w swojej wypowiedzi odnosząc się do działalności Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej powiedziała, ze uważa, iż ten ośrodek działa bardzo prężnie, Pracownicy 
wykonują wiele zadań poza zakresem ich obowiązków, praca ich jest specyficzna, wymaga 
dużej odporności psychicznej twardości konsekwencji, a jednocześnie  wrażliwości. Chodzi o 
to, że pracownicy Ośrodka do tej pory  otrzymywali  wynagrodzenie ponad swoją stawkę  
zasadniczą, także na podstawie umów, gdzie pobierali wynagrodzenie z Funduszu 
Alkoholowego. Obecnie proponuje się aby wynagrodzenie dla pracowników GOPS 
wypłacane było tylko i wyłącznie z budżetu gminy, a zaniechane byłoby wypłacanie 
dodatkowych wynagrodzeń na podstawie umów. Środki w Funduszu Alkoholowym nie 
byłyby uszczuplane. Także w imieniu sołtysa wsi i dyrektor SP w Bychlewie wyraziła 
pozytywną opinię w kwestii pracy GOPS w Pabianicach.  
 
Radny H. Szafrański zabierając głos również pozytywnie wypowiedział  się na temat  
działalności Ośrodka Pomocy Społecznej.  
 
Radny Z. Stasiak w uzupełnieniu poinformował, że budżet gminy na wynagrodzenia dla 
pracowników GOPS nie poniesie konsekwencji, zmiana będzie polegała na tym, że nie będą 
wypłacane pieniądze na umowy zlecenie z Gminnego Funduszu Alkoholowego, tylko z 
budżetu.  
 
Po wyczerpaniu dyskusji w powyższym temacie Przewodniczący Rady postawił wniosek o 
przyjęcie uchwały w głosowaniu, w wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr 
XXVII/176/2004 w sprawie : 
ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii  
zaszeregowania oraz ustalenia wartości jednego punktu w złotych stanowiących  
składniki stawek wynagrodzenia dla pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy       
Społecznej w Pabianicach została podjęta w głosowaniu – jednogłośnie. 
Podjęte uchwały stanowią załączniki do niniejszego protokołu od nr 12 do nr 17 
 
Ad. pkt. 14.  
 
Interpelacji nie zgłoszono. 
 
Ad. pkt. 15.  
 
W wolnych wnioskach i sprawach różnych Przewodniczący Rady zapoznał Radę Gminy z 
pismem pracowników Urzędu Gminy Pabianice, /którzy kontynuują naukę na studiach 
zaocznych/ z prośbą  o dofinansowanie kosztów związanych z nauką./ zał nr 18 do protokołu/ 
 
      - 11 - 
 



 
Ponadto Przewodniczący poinformował, że w załączeniu do powyższego pisma jest też  
odpowiedź Wójta w tej kwestii, który opierając się na zaleceniu pokontrolnym Komisji 
Rewizyjnej odpowiedział  pracownikom, że nie będzie dofinansowywał z budżetu gminy 
kosztów nauki dla pracowników kontynuujących naukę na studiach zaocznych / zał. nr 19 do 
protokołu/. 
Pisma Przewodniczący Rady skierował celem zaopiniowania przez Komisję Gospodarczo –
Finansową Rolną i Ochrony Środowiska. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo- Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska w imieniu 
Komisji przedłożył wniosek do powyższego. 
 

„Zapoznając się z pismem pracowników Urzędu Gminy skierowanym do Wójta Gminy dot. 
dofinansowania opłat do czesnego dla studiujących pracowników Urzędu Gminy, Komisja 
proponuje aby pokryć  koszty czesnego w wysokości 25 % ponoszonego w ciągu roku dla 
studiującego pracownika”. 
 
Radna D. Muszczak zabierając głos wyraziła swoją opinię do powyższego, powiedziała, iż 
uważa, że w pracowników należy inwestować, jeżeli zakład na to stać, obecnie praktyki takie 
mają miejsce w różnych firmach, jest za tym, żeby poprzeć wniosek Komisji Gospodarczo- 
Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska w kwestii dopłat do czesnego za naukę 
pracowników Urzędu Gminy. 
 
Wójt gminy podziękował Komisji Gospodarczo- Finansowej za tak sprecyzowany wniosek, 
jednocześnie poinformował, że wystosowując wcześniej odmowne pismo na prośbę 
pracowników sugerował się zaleceniem Komisji Rewizyjnej, która przedłożyła zalecenie 
pokontrolne, aby nie dopłacać pracownikom do nauki. 
 
Po odbytej dyskusji w powyższym temacie Przewodniczący Rady poddał wniosek Komisji 
Gospodarczo-Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska, aby pokryć koszty czesnego 
w wysokości 25 % ponoszonych w ciągu roku dla studiującego pracownika Urzędu Gminy”. 
Dopłata dotyczy 1 roku. 
 
W głosowaniu udział  wzięło 11 radnych. 
Za wnioskiem radni opowiedzieli się w głosowaniu 7 głosami, przy 4 głosach 
wstrzymujących się. 
W wyniku takiego głosowania wniosek Komisji Gospodarczo-Finansowej, Rolnej i Ochrony 
Środowiska został przyjęty do realizacji. 
 
Następnym rozpatrywanym pismem było pismo Wójta Gminy stanowiące zał. nr 20 do 
protokołu w sprawie zamiaru wydania w pierwszej połowie grudnia br Zarządzenia Wójta 
Gminy Pabianice dot. zmian w budżecie gminy na rok 2004 i przeniesień między paragrafami 
tj. kwoty 40 tys. zł do dz. administracja publiczna z przeznaczeniem na dodatkowe 
uzupełnienie wynagrodzeń dla pracowników. 
Pismo zostało uprzednio skierowane do Komisji Gospodarczo-Finansowej, Rolnej i Ochrony 
Środowiska celem zaopiniowania.  
Przewodniczący  w/w Komisji M. Gryska przedłożył wniosek Komisji w powyższej kwestii 
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 „Zapoznając się z pismem Wójta Gminy z dnia 10.11.2004 r. informującym o zamiarze 
wydania Zarządzenia w sprawie zmian w budżecie gminy w miesiącu grudniu br. 
 i przeznaczeniu środków finansowych na wynagrodzenia osobowe pracowników Komisja 
opiniuje, aby Wójt Gminy przeznaczył kwotę 20 tys. zł na dodatkowe wynagrodzenia 
osobowe dla pracowników”.  
 

Radna D. Muszczak zabierając głos powiedziała, że na posiedzeniu Komisji GFRiOŚ 
powstrzymała się od głosowania w tej kwestii, obecnie jednak zmieniła zdanie i będzie 
głosowała za przyjęciem tego wniosku jeżeli zostanie poddany do głosowania, uważa, że 
pracownicy Urzędu wykonują swoją pracę rzetelnie, daleko wykraczają poza obowiązki, 
posiadają duży zakres wiedzy i uważa, że należy pracowników docenić poprzez dodatkowe 
środki finansowe. 
 
Przewodniczący Rady zabierając głos wnioskował, aby nie zmienić propozycji Wójta Gminy 
i pozostawić kwotę 40 tys zł. w gestii Wójta umożliwiając tym samym przeniesienia między 
paragrafami do dz. administracja publiczna z przeznaczeniem takiej kwoty na dodatkowe 
wynagrodzenia pracowników. 
Za wnioskiem zagłosował 1 radny przy pozostałych głosach przeciwnych - czterech 4. 
 
Po poddaniu do głosowania wniosku. Komisji Gospodarczo-Finansowej, Rolnej i Ochrony 
Środowiska aby Wójt Gminy przeznaczył kwotę 20 tys. zł na dodatkowe wynagrodzenia 
osobowe dla pracowników wynik głosowania był następujący: 7 głosów za, przy 3 głosach 
przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się.  
Wniosek został przyjęty. 
 
 
 
Ad. pkt. 16. 
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał protokół Komisji Uchwał i Wniosków 
sporządzony na XXVII sesji Rady Gminy, który został przyjęty przez Rade w głosowaniu 
jednogłośnie. 
 
Ad. pkt. 17. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zamykając sesję złożył podziękowanie na ręce dyrektora 
Gimnazjum M. Młynarczyka za włożoną pracę w przygotowanie XXVII sesji Rady Gminy 
Pabianice. 
       Obradom sesji przewodniczył: 
       Przewodniczący Rady Gminy  
 
        Stefan Marchewka   
  
 
Obrady sesji protokołowała: 
 
Urszula Czerwonka  


